
Ik ben van mening dat de uitrol van 5G gaat in tegen het gezond verstand, de zorgplicht van de 
overheid jegens haar burgers en duidelijk maakt dat de prioriteit van de overheid helaas ligt bij 
financieel gewin (de inkomsten die de overheid krijgt van de ‘verhuur van ruimte’ aan providers).

Nu reeds worden veel mensen ziek van k-EMV (kunstmatige straling) die door UMTS-masten, wifi, 
mobiele telefoons ed worden verspreid. Deze mensen kunnen nergens heen aangezien er in Nederland 
nauwelijks nog plekken zijn waar geen straling is. 5G gaat ervoor zorgen voor algehele dekking, wat 
betekent dat er helemaal geen plek meer is waar je je kunt onttrekken aan straling.
Er is meer dan voldoende wetenschappelijk bewijs dat aantoont dat kunstmatige straling bijzonder 
ongezond is voor mens en natuur. Helaas wordt hier niet naar gekeken.

Ik zit absoluut niet te wachten op 5G. Ik heb geen belangstelling voor zelfrijdende auto’s, sneller 
kunnen downloaden van wat dan ook op mijn mobiele telefoon, kunnen streamen op de heide. 
Waar ik op zit te wachten is een schone leefomgeving voor mij en voor onze kinderen. 
5G… NEE!


